
 

Bestyrelsesmøde d. 5.1.2022 kl:19:00 
 

Deltagere 
 

Formand ‐ Morten  Næst F. – Morten  Kasser ‐ Kurt  Håndbold ‐ Mette 

Senior ‐ Hanne   Fodbold ‐ Abdi  
 

Badminton‐ Kurt   Volley – Jan  Gymnastik – Helle 

 

Dagsorden:  

1. Valg af referent 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

4. Gennemgang og godkendelse af budget for 2022 (Kurt) 

5. Reaktioner på nedlukning ultimo december 2021 og genopstart pr 5. januar 2022 

6. Dato for næste bestyrelsesmøde 

7. Eventuelt 

8. Punkter til næste møde 

 

1. Valg af referent 

Morten H.P 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Ok.  ingen indvendinger. 

3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Vi godkender når referatet bliver sent ud hurtigst muligt efter mødet. 

         

4. Gennemgang og godkendelse af budget for 2022 (Kurt) 

Vi taler om fodbold og der skal rettes på halleje. 

Der justeres lidt på tøj til Badminton. Og Gymnastik 

Der er u meldbart lidt problem med at der mangler en regning fra Intersport. 

Multibanen hvem står for den. Jeg (MHP) taler med halbestyrelsen 

Lidt debat om hvordan med kontingenter om løber det rundt. 

 

5. Reaktioner på nedlukning ultimo december 2021 og genopstart pr 5. januar 2022 

Fodbold mener at vi har meldt ud for sent med opstart. 

Der køres med lukkede omklædningsrum, mundbid, og koronapas i cafeteria. 

Hvis man har været i nærkontakt, bliver man nærkontakt skal man blive hjemme til man er testet 

på 4 dagen. Morten Kj. Har sent en skrivelse ud til medlemmerne.  

 

 

6. Dato for næste bestyrelsesmøde 

Aftalt ved sidste bestyrelsesmøde til den 20. januar kl. 19.00 



 

Bestyrelsesmøde d. 5.1.2022 kl:19:00 
 
7. Eventuelt 

Hanne, Helle, Mette laver indlæg til Bøgebladet. 

Messe. vi udsætter til oktober da vi er bange for at gæsterne vil blive væk hvis vi holder det i marts. 

Bander der besluttes vi Bif ikke vil give tilskud. jeg kontakter hallen og spørg en gang til om de vi 

invester i dem eller om vi må prøver at dem gennem fonde. 

Fristen for indlæg til Bøgebladet er den 24. januar. 

 

8. Punkter til næste møde. 

 1 Udarbejdelse af årshjul for bestyrelsens arbejde (Morten)  

2 Bier fest (Mette) 

3 Skatteregler i forhold til trænerudgifter (Kurt) 

3 Kontigentfastsættelse (Helle) 

4 Er vi tilfredse med vores afdeling Forbedringer/ nye tiltag 

5 Skal vi snart have førstehjælp kursus 

 6 Hvordan har hjemmesiden det. 

7 Er der behov for at finde nye tiltag sammen med hallen 

 

 

 

 

 


